
Krajský investiční fond 
1. kolo pro rok 2021 

 

Protokol z jednání hodnotící komise 
 

 V Českých Budějovicích 3. 5. 2021 

Přítomní členové hodnotící komise: 

MUDr. Martin Kuba, hejtman, 

Mgr. František Talíř, 1. náměstek hejtmana, 

Ing. Tomáš Hajdušek, náměstek hejtmana, 

Pavel Hroch, náměstek hejtmana, 

Mgr. Bc. Antonín Krák, náměstek hejtmana. 
 

Zapsala: 

Ing. Petra Prantlová, oddělení rozpočtu a financování. 

Průběh jednání: 

Příjem žádostí do Krajského investičního fondu (dále jen KIF) byl spuštěn 15. 2. 2021. Vzhledem 

k velkému zájmu obcí byl stanoven termín 31. 3. 2021 jako termín ukončení podávání žádostí do 1. kola 

v roce 2021. Celkový objem prostředků v KIF pro tento rok činí 200 mil. Kč.   

V řádném termínu bylo elektronicky doručeno 60 žádosti v celkové výši požadovaných prostředků 
517 575 166,75 Kč. Celkem 3 žádosti byly na žádost podavatele stornovány. Hodnoceno bylo tedy 57 
žádosti v celkové výši požadovaných prostředků 491 638 862,44 Kč.  

Hodnotící komise zasedala dne 3. 5. 2021, zvolila jako předsedu MUDr. Martina Kubu, hejtmana, 

a individuálně zhodnotila všechny žádosti.  

S přihlédnutím k velkému finančnímu převisu musela hodnotící komise u doporučených projektů 

v převážné většině snížit požadovanou výši dotace.  

Hodnotící komise navrhuje podpořit: 

- okres České Budějovice – celkem 5 žádostí s celkovou alokací 28 500 000 Kč, 
- okres Český Krumlov – celkem 3 žádosti s celkovou alokací 20 000 000 Kč, 
- okres Jindřichův Hradec – celkem 4 žádosti s celkovou alokací 27 000 000 Kč, 
- okres Písek – celkem 3 žádosti s celkovou alokací 34 000 000 Kč, 
- okres Prachatice – celkem 6 žádostí s celkovou alokací 24 800 000 Kč, 
- okres Strakonice – celkem 5 žádostí s celkovou alokací 38 200 000 Kč, 
- okres Tábor – celkem 4 žádosti s celkovou alokací 27 500 000 Kč. 

Celkem navrhuje hodnotící komise podpořit 30 žádostí. Celková alokace fondu 200 000 000 Kč byla plně 

rozdělena.  

Návrhy z jednání hodnotící komise jsou uvedeny v tabulkách, které jsou nedílnou součástí tohoto 

protokolu.  

 

 

 

 MUDr. Martin Kuba 

       předseda hodnotící komise 

      


